

研究院注册的类别Category of Institute Registration:

产品名称	研究院注册的类别Category of Institute Registration:
公司名称	广州舟航企业服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	北京国贸朝阳区建外SOHO西区10号楼2605
联系电话	17710294288 17710294288

产品详情

.无论注册什么研究院都需要核准一个名称2.研究院没有注册资本金,它与公司形式不同3.需要一个法人,提供身份扫描件就可以4.办注册费用面谈.5.注册研究院时期在3周左右

相关产品：医学研究院转让，转让医学研究院，中医医学研究院转让，医学研究院注册

北京研究院于2018年2月26日停止注册，以后就不再新批。

研究院相较于普通公司来说更具严威，更具说服力。

No matter what institute you register, you need to approve a name .2. The institute does not have registered capital, it is different from the company form .3. Need a legal person, provide identity scanning can 4. Do registration fee interview. About three weeks 5. the registration period

Related products: transfer of Medical Research Institute, transfer of Medical Research Institute, transfer of traditional Chinese Medicine Research Institute, registration of Medical Research Institute

Beijing Research Institute ceased registration on February 26,2018, and will no longer be approved.

The institute is more powerful and persuasive than ordinary companies.